
 

Endring i skolestruktur: nedleggelse av Levangsheia Oppvekstsenter 

 

Kommunedirektørens innstilling  

Levangsheia oppvekstsenter legges ned fra 1. august 2025 

 

Bakgrunn for saken 

Arbeidet med å legge til rette for en fremtidsrettet skolestruktur for Kragerø har pågått 
siden 2020 og har hatt flere saker til behandling i kommunestyret. Levangsheia 
oppvekstsenter har vært nevnt og foreslått nedlagt i flere år.   
I forbindelse med Kragerø kommunes økonomiske situasjon og prosessen med å lage 
nytt budsjett for 2024, har igjen nedleggelse av Levangsheia oppvekstsenter blitt 
aktualisert.   

Hverken opplæringsloven eller annet regelverk har innholdsmessige regler for 
endring av skolestruktur, det vil si regler for når det er lovlig eller ulovlig å legge 
ned eller opprette en skole. Avgjørelser knyttet til skolestruktur ligger i 
kjerneområdet av den kommunale handlefriheten. En avgjørelse må bygge på et 
kommunestyres økonomiske, politiske og samfunnsmessige prioriteringer. 
(udir.no)   

  
18.04.2024 behandlet Kommunestyret sak 40/24: Budsjettkonsekvenser 2024.   
Punktene som angår barnehage- og skolestruktur i budsjettvedtaket, er:  

• Det er ønskelig å avklare usikkerheten rundt tallene i 
kommunedirektørens sak om salg og investeringer i skolestruktursaken for å 
kunne fatte en mest mulig opplyst avgjørelse i juni. Følgende punkter bes 
gjennomført:  
 - Det gjennomføres umiddelbart taksering av tomta på Sannidal 
ungdomsskole med sikte på å legge tomta ut i markedet. Omregulering av 
tomten til bolig/næring forutsettes.  
- Det gjøres en rekalkulering på tilpasning av Læringssenteret til barneskole 
med forbehold om budsjettbehandling i juni  
- Det gjøres en rekalkulering på tilpasning av Feierheia til Læringssenteret 
med forbehold om budsjettbehandling i juni  
• Kommunedirektøren kan legge frem en sak til politisk behandling som 
omhandler en mulig endring i barnehage og skolestrukturen, og nedleggelse 
av Levangsheia oppvekstsenter, fra august 2024, der følgende punkter 
utredes:  
• Hva blir de økonomiske konsekvensene for kommunen hvis elevene fra 
Levangsheia velger å gå på Montessori-skolen?  
• Hva er de økte reisekostnadene knyttet til frakt av elever fra Levangsheia 
til fastlandet?  

  

https://www.udir.no/regelverkstolkninger/opplaring/Narskole-og-skolekretsgrenser/Udir-2-2012---Behandlingen-av-saker-om-skolenedleggelser-og-kretsgrenser/


 
 
 
 
Saksfremstilling 
Denne saken er ingen full utredning av barnehage- og skolestrukturen i Kragerø 
kommune, men dreier seg kun om nedleggelse av Levangsheia oppvekstsenter og 
vurderinger knyttet til dette.  
 
Høringen har tatt utgangspunkt i nedleggelse fra august 2024, mens innstillingen i 
saken som fremmes til politisk behandling er nedleggelse fra august 2025. Det vil være 
ulike løsninger utfra når en eventuell nedleggelse finner sted.  
 
Nedleggelse i 2024 legger til grunn at:  

• Elevene fra Levangsheia overføres til Kragerø skole.   
• Barna som går i barnehagen, vil få barnehageplass i barnehager med ledig 
plass.   
• Ansatte ved Levangsheia oppvekstsenter vil bli ivaretatt i kommunal 
ansettelsesprosess våren 2024.    

Nedleggelse i 2025 legger til grunn at:  
• Elevene fra Levangsheia overføres til Kragerø skole.   
• Barnehagebarna får plass i den barnehagen i Kragerø kommune som 
passer foresatte best. (Det er rutine at barn som skal bytte barnehage blir 
prioritert ved hovedopptaket)  
• Ansatte ved Levangsheia oppvekstsenter vil bli ivaretatt i kommunal 
ansettelsesprosess våren 2025.    

  
Elevtall og barnetall   
Barnetallet i barnehagene og elevtallet i skolene er synkende og har vært det over en 
lengre periode og dette er en situasjon som vil vedvare, ifølge Statistisk sentralbyrå sine 
prognoser. (figur i kap. 2).  
 

Nedgangen fordeler seg noe ulikt i de ulike boområdene i Kragerø og dermed er det 
ulikheter mellom skolene i Kragerø. På Levangsheia oppvekstsenter er elevtallet kjent 
frem til skoleåret 2029, forutsatt at det ikke er noen som flytter fra eller til.  
  
Elevtallsutviklingen ved Levangsheia oppvekstsenter  
Trinn  
Årstall   

1  2  3  4  1.-4.  5  6  7  5.-7.  1.-7.  

2023  3  2  4  3  12  6  5  5  16  28  
2024  1  3  2  4  10  2  6  5  13  23  
2025  2  1  3  2  8  4  2  6  12  20  
2026  1  2  1  3  7  3  4  2  9  16  
2027  2  1  2  1  6  3  3  4  10  16  
2028  1  2  1  2  6  1  3  3  7  13  
2029  2  1  2  1  6  2  1  3  6  12  



2030  1  2  1  2  6  1  2  1  4  10  
2031  2  1  2  1  6  2  1  2  5  11  

  
Elevtallet på Levangsheia oppvekstsenter har vært og ser ut til å være synkende i åra 
som kommer. Med utgangspunkt i det antall barn som er født i skolekretsen vil 
elevtallet på hele skolen gå fra 28 elever dette skoleåret, til 16 elever i 2026- 2027, 
fordelt på 7 elever på 1.-4. trinn og 9 elever på 5. – 7.trinn. Fra og med høsten 2024 vil 
skolen gå fra å være en tredelt til å være en todelt skole og lærerressursen går ned med 
180% eller 1,8 lærerstillinger. Det vil da være tilbake 2,8 lærerstillinger og en 
fagarbeiderstilling i skoledelen på Levangsheia oppvekstsenter. Detter er et minimum 
av hva som skal til for at de to elevgruppene skal ha lærere i hver time de er på skolen og 
til individuelt tilrettelagt opplæring (spesialundervisning).   
  
Elevtallsutviklingen på Kragerø 1-7 og Levangsheia oppvekstsenter  
skoleår  
Skole  

23/24  24/25  25/26  26/27  27/28  28/29  29/30  30/31  31/32  

Kragerø skole   
1.-7. trinn  

307  288  313  314  299  301  291  293  289  

Levangsheia 
oppvekstsenter  

28  23  20  16  16  13  12   10  11  

Til sammen  335  311  333  330  315  314  303  303  300  

  
 
Barnetall  
Det er i alt 447 folkeregistrerte barn i barnehagealder i Kragerø kommune, og 8 av disse 
har postadresse Stabbestad.   

  
*Barn født fra 1/1 2019 til 16/4 2024  
  

Barnehagedelen av Levangsheia oppvekstsenter har leke- og oppholdsareal til ca. 23 
plasser. Det er avgrensede leke- og oppholdsarealer både ute og inne i tillegg til at 
fellesarealer også kan benyttes. Det er samdrift med SFO før og etter skoleslutt.  
Fra august 2024 vil barnehagen på Levangsheia oppvekstsenter ha 7 barn som til 
sammen utgjør 9 plasser, fordelt på følgende fødselsår:  
  



Fødselsår  2019  2020  2021  2022  2023  

Antall barn  2  1  2  1  1  

  
  
  
 

  
Prosess for høringsrunden 

• Kommunestyrevedtak april 2024  

• Høring fra 19. april – 19. mai  

• 2 SU møter (administrasjonen deltok) april 2024  

• Foreldremøte (administrasjonen deltok) mai 2024  

• Elevråd Levangsheia oppvekstsenter   

 

 

Økonomiske konsekvenser 

For Kommunalområde oppvekst ligger mulighetene for innsparinger ved en nedleggelse 
av Levangsheia oppvekstsenter i et potensiale for å redusere ressurser til ledelse, 
lærere, pedagoger og fagarbeidere. En nedleggelse av Levangsheia oppvekstsenter gir 
også muligheter for innsparing knyttet til driftsutgifter og vedlikehold av bygg, renhold, 
og det vil også kunne genere inntekter ved salg av bygg og eiendom.  Mulige 
innsparinger er beregnet på grunnlag av en kostnad per årsverk til ledelse på 1.1 mill. 
kroner per år, lærere 800 000 kroner og til andre ansatte på 600 000 kroner per år 
(inkl.sos.utgifter).    
  
3.1 Økonomiske konsekvenser ved nedleggelse av Levangsheia oppvekstsenter   
Økonomiske 
konsekvenser ved 
nedleggelse av 
Levangsheia 
oppvekstsenter  

Fra august 
2024  

Fra august 
2025  

Fra januar  
2025  

2026  2027  2028  

Drift 
Kommunalområde  
oppvekst  

                  

Endret behov for 
ledelse per år  

-  460 000   -  460 000   -1 100 000   - 1 100 000   - 1 100 000   - 1 100 000   

Endret behov for 
lærere   

-    270 000   -    270 000   -    640 000   -    640 000   -    640 000   -    640 000   

Endret behov for 
fagarbeider/ assistent  

-    112 000   -    112 000   -    500 000   -    500 000   -    500 000   -    500 000   

Annen drift   -       75 000   -       75 000   -    180 000   -    180 000   -    180 000   -    180 000   
Endrede kostnader 
skoleskyss, inklusive 
midtskyss for alle 
elever (se kap.3.2.3)  

382 000*  212 000  342 000        259 000  224 000  161 000  

Delsum 
Kommunalområde 
oppvekst  

-    535 000   -    553 000   - 2 072 000   - 2 161 000   - 2 196 000   - 2 259 000   



 *Grunnen til at kostnadene er høye er at kommunen må stå for skoleskyssen selv, da søknadsfristen for 
organisering fra fylket utløp 1. april   
                    
Drift 
Kommunalområde 
samfunn  

                  

Endrede 
driftskostnader bygg  

-    366 799   -    366 799   -    880 000   -    915 000   -    951 600   -    989 664   

Delsum 
Kommunalområde 
samfunn  

-    366 799   -    366 799   -    880 000   -    915 000   -    951 600   -    989 664   

              

              
Drift felles kommunal   august 

2024  
 august 

2025  
2025  2026  2027  2028  

Redusert 
grunnskoletilskudd (frie 
inntekter)  

          541 000        541 000         541 000         541 000   

Reduserte renter og 
avdrag (forutsetter salg 
i 2025)  

    - 1 166 667   - 1 166 667   - 1 166 667   - 1 166 667   

Delsum felles 
kommunal drift  

    -    625 667   -    625 667   -    625 667   -    625 667   

                     
Totalt Kragerø 
kommune  

- 1 053 799   - 1 071 799   - 3 501 667   - 3 701 667   - 3 773 267   - 3 874 331   

Salg av Levangsheia 
oppvekstsenter  

      14 000 000            

Alternative 
investeringer i 
perioden ved fortsatt 
drift  

 august 
2024  

 august 
2025  

  2025  2026  2027  2028  

Ventilasjon      2 000 000     2 000 000     1 500 000         
Rehabilitering av tak                   500 000      
gulvbelegg                200 000         
oppgradering 
garderober  

                  250 000      

Sum mulige 
investeringer  

     2 000 000     2 000 000     1 700 000         750 000                         -     

Etablering av snuplass              

Konsekvenser økte 
driftskostnader iflg 
investeringsbehov  

         166 667         166 667         308 333         370 833         370 833   

Etablering av 
snuplass  

  250 000          

  
Tabellen er en beregning av økonomiske konsekvenser ved nedleggelse av Levangsheia 
oppvekstsenter. De to første kolonnene viser innsparingspotensial ved en eventuell 
nedleggelse i august 2024 eller august 2025. Ved nedleggelse i august vil man få 
effekten av innsparing for fem måneder. Ved nedleggelse i 2024 vil innsparingene få 
helårseffekt i 2025. Ved nedleggelse i 2025 vil innsparingene få helårseffekt i 2026.  
  



Det er lagt til grunn at barna på Levangsheia oppvekstsenter går over til kommunal 
barnehage og skole. Kostnadsbildet vil bli annerledes dersom flere velger private 
løsninger. Da vil vi kunne ha en større innsparing på lærere, pedagoger og 
fagarbeidere.   
  
Etter befaring med takstingeniør, er salgsverdien av Levangsheia vurdert til 14 millioner 
kroner. Ved en eventuell nedleggelse kan salgssummen bidra til reduserte fellesutgifter 
til renter og avdrag i Kragerø kommune.  
 

Konsekvenser for klima/miljø 

De aller fleste elevene benytter seg av skoleskyss og eller transport til/fra 
Oppvekstsenteret pr.i dag. En av konsekvensen av en nedleggelse av Oppvekstsenteret 
vil være at barn, elever og familier vil være at det blir lengre kjørevei til/fra barnehage og 
skole. Konsekvensen dette vil medføre for klima/ miljø vil kunne sies å være beskjeden, 
da med tanke på det antall som omfattes av vedtaket. 

Når det gjelder konsekvenser for lokalmiljøet vises det til skolestrukturutredningen fra 
2021, samt vedlegg i denne saken. 

 

Vurdering av barnets beste 

 I vurderingen av barnets beste blir det benyttet ulike momenter basert på anbefalinger 
fra heftet «Barnets beste» (Ø. Stette red. 2019)  
Barn og elevers:  

• Egne synspunkter  
• Identitet og personlighet  
• Behov for omsorg, beskyttelse, sikkerhet og trygt skolemiljø / psykososialt 
barnehagemiljø  
• Rett til helse  
• Sosiale behov og forutsetninger  
• Faglige behov og forutsetninger  
• Rett til utdanning  
• Behov for stabilitet og kontinuitet  

I en sak om nedleggelse av Levangsheia oppvekstsenter må det vurderes hva som er:  
• Enkelt barnets og barne- /elevgruppas beste her og nå og på lengre sikt  
• Kragerø kommunes ansvar overfor alle barn og elever i kommunen  

  
Barnets beste vurdering i barnehage  
Barnehagebarns egen stemme inn i en sak om nedlegging er komplisert, men kan 
ivaretas ved at uavhengig av hvor barnehagen er plassert, og størrelsen på den skal 
barna ha:  

o Trygge omgivelser og personale rundt seg  
o Gode muligheter for hjelp og støtte til å utvikle seg  
o Et barnehage-liv med lek, læring og venner   



  
På Levangsheia oppvekstsenter har barna gode, trygge lekeareal og voksne rundt seg. 
Personaltettheten følger Barnehagelovens bemanningsnormen som skal sikre at barna 
får den hjelpen og støtten de trenger.  De vil også leke og lære på lik linje med alle andre 
barnehagebarn.  
Men det er et faktum at det fra august 2024 er syv barn fordelt på 5 alderskull i 
barnehagen. Siden oppstarten av oppvekstsenteret har det vært få barn. Antall barn var 
også grunnen til at Levangsheia barnehage ble avviklet og flyttet som en del av 
oppvekstsenteret.   
Det er ikke foretatt noen undersøkelse, for eksempel trivselsundersøkelse, blant 
barnehagebarn som sier noe om hvordan barna trives i barnehagen. Det er heller ikke 
kommet noen meldinger til barnehagemyndigheten som tilsier at barna ikke har et trygt 
og godt psykososialt barnehagemiljø.  
Det som kan ha innvirkning på om det å gå på Levangsheia oppvekstsenter er til barnets 
beste eller ikke, er mulighetene enkeltbarnet har til å få venner på samme alder og få 
både støtte og motstand i en aldershomogen gruppe. Disse momentene lar seg 
vanskelig imøtekomme med så få barn og voksne rundt seg, men det vil likevel ikke 
innebære at det kan vurderes til ikke å være til barnets og barnegruppas beste å være et 
av 7 barn på Levangsheia. Men det vil medføre færre muligheter til å oppfylle alt som 
står i «Rammeplan for barnehagens innhold».  
I høringa var det reisevei og framkommelighet til og fra barnehagen som fikk størst 
oppmerksomhet. Dersom oppvekstsenteret skulle bli lagt ned fra august 2024 vil ikke 
foresatte ha mulighet til å velge hvilken barnehage som ville vært best, eller minst verst, 
i forhold til reisevei.   
Det å sitte lenge i bil to ganger daglig på vei til og fra barnehagen vil oppleves forskjellig 
fra barn til barn. For noen vil det være veldig slitsomt, for andre vil det være en mulighet 
til «samtale» med mamma eller pappa og andre igjen vil sovne og dermed «ødelegge 
døgnrytmen». Uansett vil lang reisevei til barnehagen ha sine uheldige virkninger på 
familien med tanke på logostikk og foresattes arbeidssituasjon. Sett på denne måten er 
det sjelden til barnets beste at familien får vanskeligheter med å organisere hverdagen.  
Dersom oppvekstsenteret blir lagt ned fra 2025 vil foresatte ha mulighet til å velge 
hvilken barnehage som passer dem best, og de vil ha tid og mulighet for å forberede 
arbeids- og livssituasjonen sin på en bedre måte.   
  
Barnets beste vurdering i skolen  
Elevenes stemme i saken er blitt hørt gjennom klasseråd og elevråd og elevene har 
levert inn gode høringsinnspill. Disse er tatt med i vurderingen av de tre kriteriene; 
bærekraftig økonomi, kvalitet og langsiktighet i kapittel 4.  
  
Erfaring og kartlegginger viser at elevene på Levangsheia oppvekstsenter – skole, har et 
godt og læringsmiljø der elevene trives og har gode relasjoner til hverandre og til de 
ansatte.   
  
Skolen på Levangsheia oppvekstsenter har vært organisert med en tredeling av elevene 
i flere år. På grunn at elevtallet går ned og på grunn av krav til økonomiske innsparinger i 
Kommunalområde oppvekst, vil organiseringen gå fra å være tredelt til å bli todelt fra 
skoleåret 2024 – 2025. Det vil si at elvene får opplæring i to grupper henholdsvis i en 

https://www.udir.no/laring-og-trivsel/rammeplan-for-barnehagen/


gruppe for 1. – 4. trinn med 10 elever og en gruppe for 5.-7. trinn med 13 elever. 
Bemanningen reduseres fra 4 lærerstillinger til 2,8 lærerstillinger inkludert 
spesialundervisning. Basert på den forventede nedgangen i elevtall vil det på grunn av 
kommunens økonomi være nødvendig å redusere antallet lærere i takt med 
elevtallsnedgangen.  
Når skolen får færre lærere reduseres muligheten for Kragerø kommune å innfri krav til 
kompetanse i de ulike fagene. Det er grunn til å være bekymret for mulighetene til å 
opprettholde god kvalitet ved skolen, noe som kan påvirke elevenes læring negativt.  
Elevene på Levangsheia oppvekstsenter har rett til like gode muligheter for faglig og 
sosial læring som andre elever i kommunen.  
  
I høringen er elever og foresatte bekymret for og opptatt av at overgangen til en større 
skole vil føre til at baret ikke trives eller lærer like godt som på Levangsheia 
oppvekstsenter. Det er naturlig å være bekymret for det som er fremmed og ukjent, 
derfor er det viktig med gode overgangsprosesser i forbindelse med skolenedleggelser. 
Det vil gi mulighet for elevene å bli kjent og trygge på den nye skolesituasjonen de skal 
møte. Som beskrevet i kapittel 4 viser forskning at store skoler har mange positive 
virkninger på elevenes læring og trivsel.  
  
Elevene er også opptatt av langsiktighet i den forstand at de opplever det som 
uforståelig, slitsomt og bekymringsfullt at forslag om å legge ned skolen har kommet 
gjentatte ganger, gjerne flere ganger mens de har vært elever ved skolen. Bakgrunnen 
for disse forslagene har vært kommunens økonomiske situasjon og en nedgang i 
elevtallet. Kragerø kommune vil i årene som kommer, fortsatt ha behov for å redusere 
kostnadene. De to mulighetene som finnes for innsparinger i skolene er endringer i 
skolestrukturen og å redusere antall stillinger. Dersom Levangsheia oppvekstsenter blir 
videreført og elevtallsprognosene treffer, er det dermed store muligheter for at et slikt 
forslag vil bli fremmet igjen. Med dette ståstedet kan det ses på som et godt langsiktig 
valg, til barnas beste, å legge ned Levangsheia oppvekstsenter fra august 2025.  
  
Et annet område som opptar elevene, er den lange reiseveien de vil få til skolen. Det er 
et faktum at alle elvene får 40 minutter lengre reisevei til og fra skolen og det å sitte så 
lenge på buss er slitsomt. Likevel er det ikke mulig å vurdere det som barns beste å sitte 
lenge på buss og ferje før og etter skolen. Ut fra dette ståstedet vil det være bedre for 
barna om Levangsheia oppvekstsenter ble opprettholdt.  
Retten til skoleskyss er en individuell rett etter opplæringsloven, men må likevel 
vurderes mot andre hensyn. I denne sammenheng må vi vekte barnets beste opp mot 
hensynet til Kragerø kommunes økonomiske situasjon og behovet for å redusere 
kostnader på alle kommunalområder. Med dette perspektivet kan en forsvare at 
økonomiske innsparinger får konsekvenser, som ikke er vurdert som barnas beste, fordi 
det må veies opp mot hensynet til forsvarlig økonomisk forvaltning av lokalsamfunnets 
midler. Ved en eventuell nedleggelse av Levangsheia oppvekstsenter er det derfor 
behov for å gjøre tilpasninger som reduserer reisetiden så mye som mulig, spesielt for 
eleven på 1.-4.trinn.  
  



Dersom Levangsheia oppvekstsenter legges ned i august 2024 vil det ikke være tid til å 
gjøre tilpasninger som kan redusere reisetida for elevene og dette vil ikke være å 
anbefale ut ifra en vurdering av barnets beste.  
  
Kragerø kommunes ansvar overfor alle barn og elever i kommunen  
Spørsmålet i denne vurderingen er om driften av oppvekstsenteret medfører at resten 
av kommunens barn og elever får færre ressurser enn barna og elevene på 
oppvekstsenteret, og om dette i så fall er det flertallets beste.    
Kragerø kommune har et ansvar for alle barn og elever i kommunen. I og med 
kommunens økonomiske situasjon er det påkrevd at ressursene som er til rådighet blir 
fordelt på en måte som kommer flest mulig til gode, samtidig som det også er ressurser 
til å ivareta de mest utsatte og sårbare.  Det vises i tabellen på kapitel 4.1.3 at elevene 
på oppvekstsenteret koster mer enn elevene på de andre skolene. Spørsmålet er om 
dette er en riktig disponering av midlene.   
Situasjonen er noe annerledes når det gjelder barnehagebarna da bemanningsnormen 
sikrer hvert barn den bemanningen de skal ha uansett hvilken barnehage de går i. Det 
spares en egen barnehagelederstilling når barnehagen er en del av et oppvekstsenter, 
fordi loven sier at det kan være en leder med barnefaglig kompetanse (dvs. at både 
barnehage- og skolelærere har nødvendig kompetanse).  
  
Kilde: vedlegg, Endring i skolestruktur: nedleggelse av Levangsheia oppvekstsenter. 

 

Bærekraftig økonomi 

Det er tidligere nevnt at Kragerø har en kostnadskrevende barnehage- og skolestruktur, 
blant annet på grunn av mange lokaliteter. Det har tidligere vært liten politisk vilje til å 
gjøre noe med denne strukturen. Når det nå igjen fremmes et forslag om endring som 
kan føre til en lokalitet mindre, er hovedargumentet at dette er nødvendig for å få ned 
kommunens samlede kostnader.   

Kommunalområde oppvekst står i årene som kommer foran reduksjoner i den 
økonomiske ramma. Økonomiske ressurser som blir brukt til å opprettholde 
Levangsheia oppvekstsenter tas av ramma til Kommunalområde oppvekst og vil føre til 
reduserte ressurser til de andre barnehagene, skolene og tjenestene i oppvekst. Å la 
være å gjøre innsparing ved ikke å legge ned vil berøre kvaliteten på barnehager og 
skoler til flere barn i kommunen.  

 

Kvalitet 

Prognosene viser at oppvekstsenteret vil ha 20 elever fordelt på 7 trinn i 2025, og 16 
elever i 2026. Det vil både bli kostnadskrevende og innebære en utfordring å 
opprettholde kvaliteten, og oppfylle alle krav i opplæringsloven med så få elever.  

 



Langsiktighet 

I høringsforslaget som ble sendt ut i april var forslaget å legge ned oppvekstsenteret fra 
august 2024. I denne saken er innstillingen nedleggelse fra august 2025. Det vil gi tid for 
alle berørte parter til å avslutte det som har vært, og forberede seg til det nye som 
kommer. Det vil også bidra til at det kan ses på om det finnes andre løsninger enn de 
som finnes i dag på for eksempel skoleskyssen.  

Dersom oppvekstsenteret opprettholdes, vil kostnadene til dette føre til at det må 
gjøres større innsparinger i andre virksomheter i Kommunalområde oppvekst, og derfor 
vil spørsmålet om nedleggelse kunne dukke opp igjen senere, både for Levangsheia 
oppvekstsenter og andre barnehager/skoler. Et vedtak om nedleggelse av Levangsheia 
oppvekstsenter vil i så måte føre til forutsigbarhet og stabilitet for befolkningen på 
Levangsheia.   

 

Kommunedirektørens vurdering 

Kragerø kommune har et ansvar for alle barn og elever i kommunen. I og med 
kommunens økonomiske situasjon er det påkrevd at ressursene som er til rådighet blir 
fordelt på en måte som kommer flest mulig til gode samtidig som det også er ressurser 
til å ivareta de mest utsatte og sårbare.  

Kommunedirektøren konstaterer at vi gjennom å utsette nedleggelsen av Levangsheia 
oppvekstsenter også utsetter den økonomiske besparelsen som vi kunne ha fått i 
forbindelse med et nytt budsjett 2024 som legges frem i juni. Tabellene viser at det vil 
være mulig å spare ca 1 million kroner fordelt på andre halvår 2024 og første halvår 
2025. I tillegg kommer en eventuell salgssum for eiendommen på ca 14 millioner 
kroner. En utsettelse flytter i all hovedsak innsparingene ett år frem i tid, men det gir 
samtidig lokalsamfunnet tid til å planlegge neste skoleår/barnehageår på en bedre 
måte. 

I lys av de mange høringsinnspillene og alvorlighetsgraden i hvordan dette oppfattes i 
nærmiljøet mener kommunedirektøren at det vil være klokt å utsette prosessen inntil 
ett år. En nedleggelse pr 1 januar 2025 ville være et mer økonomisk gunstig alternativ, 
men dette ville med all sannsynlighet ikke være det beste for barna og familiene på 
Levangsheia. 

Slik kommunedirektøren ser det viser både re-kalkuleringer av de ulike skolebyggene og 
oppfrisking av takstene for salg av eiendommen i Sannidal at det vil være nødvendig å 
komme tilbake til en sak om øvrig skolestruktur i Kragerø. Dette gjelder dog ikke 
beslutningen om ikke å videreføre Levangsheia oppvekstsenter fra høsten 2025 sett i lys 
av vurderingen som er gjort rundt bærekraftig økonomi, kvalitet og langsiktighet.  



 

Vedlegg 

Vedlegg til sak: endring i skolestruktur, nedleggelse av Levangsheia oppvekstsenter 

Høringsbrev https://www.kragero.kommune.no/tjenester/oppvekst-og-utdanning/horing-2024/horing-
endring-i-barnehage-og-skolestruktur-nedleggelse-av-levangsheia-oppvekstsenter/horingsbrev-
nedleggelse-av-levangsheia-oppvekstsenter/ 

Høringsvedlegg https://www.kragero.kommune.no/tjenester/oppvekst-og-utdanning/horing-
2024/horing-endring-i-barnehage-og-skolestruktur-nedleggelse-av-levangsheia-
oppvekstsenter/horingsvedlegg-nedleggelse-av-levangsheia-oppvekstsenter/ 

Spørsmål og svar https://www.kragero.kommune.no/tjenester/oppvekst-og-utdanning/horing-
2024/horing-endring-i-barnehage-og-skolestruktur-nedleggelse-av-levangsheia-
oppvekstsenter/sporsmal-og-svar-horing-om-nedleggelse-av-levangsheia-oppvekstsenter/ 

Høringsuttalelser https://www.kragero.kommune.no/tjenester/oppvekst-og-
utdanning/horing-2024/horing-endring-i-barnehage-og-skolestruktur-nedleggelse-av-
levangsheia-oppvekstsenter/les-horingsuttalelsene-her/ 

Skolestrukturutredningen 2021 https://www.kragero.kommune.no/_f/p1/i16b28b6b-7fed-4432-

933a-095d0b0d5a2f/endelig_skolestrukturutredningen-2021.pdf 
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